
Zápis SKOH 

schůze výboru 20130905 

Sportovní klub odbíjené Hlinsko, o. s. 
dne 5. 9. 2013 v 19:15h penzion U Tvrze 

 
Přítomni: Michal Půža (MP), Pavla Sodomková (PS), Eliška Vokáčová (EV), Iva Vlčková (IV), Václav Málek (VM) 

 
Projednávané body: 

1. Ekonomika a administrativa 
a) nové razítko – je nutné vytvořit a případně kolik? 

IV zajistí 3x otisky razítek. MP zašle IV co má na razítku být. 
Termín: 30.9.2013  Zodpovídá: IV, MP 

b) změna bankovního ústavu – máme již nějakou představu? 
IV prověří možnost přechodu od ČS k FIO bance, včetně realizace. Následně MP zajistí ohlášení změny 
účtu na MěÚ Hlinsko. 
Termín: 30.9.2013  Zodpovídá: IV, MP 

c) domluvit způsob vedení „účetnictví SKOH“ (pokladna, platby, apod.) 
Aktuální stav na bankovním účtu je 2458,- Kč. Účetnictví bude vedené společně pro celý klub, ale 
analyticky dle jednotlivých oddílů (muži, ženy, apod.). Výběr peněz bude zajišťovat IV. 

d) nové stanovy SKOH a zápis z VH - je třeba hlásit změnu v OR případně někde jinde? 
MP prověří detaily. 
Termín: 30.9.2013  Zodpovídá: MP 

e) MP předá 500,- Kč za pronájem kurtů 
Předáno IV. 

f) členské příspěvky – způsob platby, potvrzení o zaplacení, evidence příspěvků, apod. 
Úhrada členských příspěvků pouze elektronicky, ale až na nové číslo účtu. Tzv. příspěvky na soutěž 
(muži, ženy) – rozdílné dle finanční náročnosti soutěže. Všichni přítomní si připraví své návrhy do další 
schůze. 
Termín: 11.10.2013  Zodpovídá: všichni přítomní 

g) smlouva o příspěvku – nový způsob fungování Městských sportovišť s.r.o. – Městská sportoviště účtují 
na SKOH a město Hlinsko posílá peníze zpět – aktuální stav? 
MP se dotazoval IV, zda přišla nějaká faktura nebo sdělení. Doposud nic nepřišlo a nemáme žádné 
další informace. MP prověří, v jaké fázi se vše nyní nachází. 
Termín: 30.9.2013  Zodpovídá: MP 

h) archivace dokumentů klubu – v jaké podobě budou ukládány, kde, apod. 
Archivovat a fyzicky ukládat se budou všechny dokumenty týkající se činnosti klubu u IV a zároveň 
budou skenovány a ukládány na webové stránky klubu. 
Termín: ihned  Zodpovídá: všichni členové klubu 

i) granty a dotace – aktuální přehled o možných grantech a příspěvcích, návrh na člena SKOH, který by 
se touto problematikou zabýval 
EV do příští schůze přinese dokumenty týkající se grantů města Hlinska a ostatní ve svých oddílech 
projednají, kdo by měl zájem se této problematice v klubu věnovat. 
Termín: 11.10.2013  Zodpovídá: všichni přítomní 

j) sponzoring – příjem do pokladny a stanovit pravidla sponzoringu (smlouva, potisky, výhody pro 
sponzory, apod.) 
MP zašle návrh pravidel sponzoringu včetně dopisu pro úvodní oslovení sponzorů a zašle ostatním 
členům výboru k připomínkování, aby bylo možné schválit na následné schůzi. 
Termín: 15.9.2013  Zodpovídá: MP 
VM navrhuje rozesílat dopis pro sponzory z mailu volejbalové domény. Odsouhlaseno všemi 
přítomnými. 
 
 
 
 



 
2. Technicko–organizační 

a) požadavky a potřeby na p. Kábeleho (vedoucí sportovišť) 
zamknout kurty, zajistit klíče od kropení (prověřit kliku od hydrantu), zajistit informace o plánované 
stavbě venkovních šaten, zjistit možnost nových stolů a židlí do nových šaten 
Termín: 15.9.2013  Zodpovídá: MP 

b) údržba společných prostor uvnitř budovy (nové šatny) 
MP zjistit, jaká jsou pravidla. 
Termín: 15.9.2013  Zodpovídá: MP 

c) internetové stránky klubu (zhotovení, náměty na vzhled a funkčnost stránek) 
Do konce měsíce září budou zhotovena základní „kostra“ stránek na adrese http://volejbal.hlinsko.cz . 
MP informoval, že vzhledem k zastaralým verzím na městském hostingu může nastat situace, že bude 
třeba využít placených serverů. Odhadovaný poplatek je cca 500,- Kč ročně. Všichni přítomní souhlasí. 
Termín: 30.9.2013  Zodpovídá: MP, Tomáš Hrozek, Tomáš Jirmásek, Ondřej Dvořáček 

d) zajištění tělocvičny na zimu – kdo bude vyjednávat, způsob platby, časy a termíny, apod. 
MP vyjedná na GJR tělocvičnu pro oddíly mužů (od října) a žen (na zavolání paní správcové – zajistí 
PS). Fakturace bude společná na SKOH. 
Termín: 15.9.2013  Zodpovídá: MP a PS 

 
3. Aktuální stav přijímání nových členů. 

MP informoval o rozhovoru s Lubošem Klineckým, který přislíbil vstup 2/3 členů z neregistrovaných oddílů. 
EV zajistí výběr příspěvků a předání IV. 

Termín: 30.9.2013  Zodpovídá: EV 
VM vytvoří „Registrační formulář“, jako potvrzení o zaplacení příspěvku a vznik členství, s platností od 1. 7. 
2013 do 30. 6. 2014. 

Termín: 15.9.2013  Zodpovídá: VM 
 

4. Práce s mládeží a založení mládežnických družstev (děvčata, chlapci). 
PS informovala o zájmu oddílu žen, které by chtěly trénovat děvčata. PS domluví s MP termín společné 
schůzky na téma práce s mládeží. 

Termín: 15.9.2013  Zodpovídá: PS 
 

5. Mediální zviditelnění oddílu – s touto problematikou přislíbila pomoc Linda Vojancová. Dohodnout další 
postup (logo, způsob prezentace, apod.). 
VM nabídnul kontakt na redaktora novin Chrudimska , aby zveřejňoval články z dění celého klubu a rovněž 
nabídnul možnost vytvoření facebookového profilu. 
PS projedná s Lindou Vojancovou další postup spolupráce. 

Termín: 15.9.2013  Zodpovídá: PS 
 
6. Ostatní 

a) v termínech 7. 9., 13. 10. a 20. 10. 2013 zapůjčíme šatnu házenkářkám 
b) VM splnil úkol z VH a vytvořil kontakty 
c) příspěvky na cestovné půjdou mimo účetnictví SKOH a budou se na ně skládat oddíly samostatně 

 
 

Další termín schůze je 11. 10. 2013. Čas a místo bude upřesněno dodatečně. 

V Hlinsku dne 9. 9. 2013 

 

Michal Půža 

předseda SKOH 

http://volejbal.hlinsko.cz/

